
   Protokół z posiedzenia Rady Sołeckiej 

    Odbytego w dn. 13.09.2010r. 

 

Porządek:  

1. Powitanie, zagajenie, podanie celu spotkania. 

2. Informacja Sołtysa o zrealizowanych zadaniach dla wsi Bucze. 

3. Dyskusja i końcowe wnioski. 

4. Propozycje zadań do realizacji w roku 2011 dla naszej wsi. 

 

 

Ad.1.Zebranie zagaił p. Sołtys, Stanisław Milewski, witając zebranych 

członków Rady Sołeckiej oraz przedstawiając cel spotkania. Zaznaczył, że do 21 

września należy oddać do Urzędu Gminy plan do budżetu na przyszły rok 2011 

dla naszej wsi. Zebraliśmy się, aby przedyskutować, co jest najbardziej 

potrzebne i na piśmie przedłożyć do Gminy propozycje do planu budżetowego 

dla naszego Sołectwa Bucze, na rok 2011. 

Ad2. W przedłożonej informacji, Sołtys powiedział, że Orlik Plus będzie 

realizowany na boisku sportowym w Zagrodach. 

 

-Została wykonana droga na Grądziku. 

 

- Poinformował zebranych, że parking przy kościele, na posesji parafialnej 

nie może być realizowany z funduszy Gminnych, chyba, że Parafia wydzierżawi 

działkę pod parking na 40 lat. Ta sprawa zostanie omówiona z Proboszczem; 

musi tu wyrazić zgodę Kuria Biskupia. 

 

- Tablicę informacyjną przy placu zabaw i ławeczki, wykona p. Józef 

Zachara. Należałoby to już wykonać, ponieważ czekają na realizację tego 

zadania fundusze. 

 

- Będzie wykonana 1 lampa oświetleniowa przy drodze na Podlesie (koło p. 

Glińskiego). 

 

- Pan Milewski zaznaczył, że wszystkie drogi od skrzyżowania przy kościele 

do Kosiarni, są sfotografowane, jest na to dokumentacja, tak, aby można było po 

zniszczeniu przez ciężkie samochody firmy Super- Krusz, dokonać napraw. Na 

razie nic się tam nie dzieje, podobno prace zostały wstrzymane. 

- Dokumentacja chodników będzie prawdopodobnie ukończona na pocz. 

listopada. Później będzie można przystąpić do wykonawstwa. 

- p. Milewski poinformował zebranych o sytuacji działki pod budynkiem 

remizy. Sprawę musi rozpatrzyć sąd. 

Ad.3. –p. Boruta Marek – zaznaczył, iż koniecznym byłoby położenie 

asfaltu na drodze w stronę przysiółka Podlesie oraz poszerzenie tej drogi, 



ponieważ jest za wąska, duże ciężarowe samochody z trudem się mieszczą, nie 

ma mijanek. 

- p. S. Milewski- zaznaczył sprawę konieczności ocieplenia budynku szkoły 

wraz z wymianą okien. Dałoby to dużą oszczędność w ogrzewaniu,  za które i 

tak płaci Gmina. 

- p. W. Smulski- poruszył sprawę boiska sportowego przy szkole, która 

boryka się z trudnościami prowadzenia zajęć sportowych. Stan obecnego boiska 

jest okropny, zwłaszcza po powodzi. Należy również ująć w planie na przyszły 

rok - mówił dalej - zabezpieczenie funduszy na projekt hali sportowej, by 

wreszcie doszło do jej realizacji. Skorzystałaby nie tylko szkoła, ale i 

środowisko. Halę taką można wykorzystać jako widowiskową. No i wreszcie 

młodzież miałaby gdzie zagospodarować swój wolny czas, a zatem niej 

przejawów patologii. 

- p. I. Góra- Jeszcze jedna ważna sprawa, priorytetowa - to zabezpieczenie 

funduszy pod projekt kanalizacji naszej wsi. Widać po ostatniej powodzi, jak 

nas szamba zalewały. Warto o tym pisać do Gminy i przypominać, może coś się 

przyspieszy. Druga sprawa: w przyszłości, kiedy już wykonają chodniki, warto 

pomyśleć o wykonaniu coś w rodzaju ryneczku, skweru na placu zabaw. 

Poprawi to estetykę wsi - przecież tu się wjeżdża do Bucza, tu jest centrum, 

szkoła, kościół. 

- p. Wyczesany Piotr- Trzeba pomyśleć też o jakiejś melioracji, poszerzeniu 

rzeki, bo sami odczuliśmy, jakie szkody poczyniła. Również jak najszybciej 

żeby był naprawiony most w stronę Podlesia jeżdżą ciężkie samochody i stan się 

pogarsza. 

-p. W. Smulski- zwrócił uwagę na starania, aby doprowadzić do sprzedaży 

działek z byłego mienia sołeckiego, a obecnie Gminy (błonia i Podkowy). Jest 

zainteresowanie, a poprawiłoby to estetykę wsi, a i podniesiony zostałby budżet. 

Tereny my, jako Rada wskazalibyśmy, są one pod budownictwo mieszkalne, a 

może i pod jakieś inwestycje. Szukamy pieniędzy- a one leżą- podkreślił. 

-p. J. Przybysławska- Konieczne jest dokończenie tej drogi w Zagrodach od 

p.Styrny do cmentarza.  

- p. J. Pasierb- Ten parking koło cmentarza, to też wizytówka wsi, może 

można przeznaczyć jakieś pieniądze na utwardzenie z prawdziwego zdarzenia. 

- p.I. Góra- Właśnie, jeszcze sprawa żwiru, który był tam przywieziony i 

bardzo szybko zniknął. Czy p. Sołtys coś nam powie na ten temat? Mieszkańcy 

się pytają, ja wiem, kto sobie utwardził podjazdy do domu i kto zabrał 

przepustową rurę na drodze koło cmentarza. Wiemy też, że mieszkańcy sami 

rozwieźli żwir na drogę, łatając dziury. Czy nie można było tym żwirem 

utwardzić parkingu, lub tej drogi do Zagród od strony cmentarza? Przecież 

gdyby ktoś wskazał, to kierowca by podwiózł. A tak, to mało kto o tym 

wiedział. 

-p. Sołtys- ten żwir za sprawą p. Gwoździa, przekazał p. Kośmider, który 

twierdził, że był coś winien dla Bucza. Rzeczywiście, sami państwo Lisowie i 



Gibałowie z Zagród rozwieźli na drogę, a resztę utwardzono drogę w stronę 

państwa Strągów, Kromków. 

- p. J.Zachara- Zbliżają się wybory samorządowe, więc może należałoby 

wytypować kandydata z sołectwa tak, żeby zastanowić się nad tym i mielibyśmy 

przedstawiciela w Gminie i Powiecie. Ja mam zamiar kandydować. 

-p. Milewski- Ja też występuję jako kandydat z Porozumienia 

Samorządowego. Ale nie wiem jak to będzie, lista ostateczna nie ustalona, to 

będzie zależeć…Najwyżej odpocznę. Zaczyna się „walka”, chodzi niektórym o 

„zapchanie listy”. Ja wiem, że z Bucza będzie chyba 4-5 osób startowało. 

-p. P.Wyczesany- znając sytuację, większość osób będzie na zapchanie listy, 

należałoby mieć mocnego kandydata, bo może się zdarzyć, że któraś 

miejscowość będzie mieć 3 radnych, a inna nic. 

 

Ad4. Następnie poszczególni członkowie Rady Sołeckiej podawali 

propozycje zadań do realizacji, które należałoby pilnie ująć w planie 

budżetowym Gminy na rok 2011 dla naszej miejscowości. 

1.- Dokończyć asfaltowanie drogi od p. Styrny do cmentarza wraz z 

parkingiem przy cmentarzu, w przysiółku Zagrody oraz połowę drogi na 

przysiółek Podlesie. 

Uzasadnienie: Droga w przysiółku Zagrody, od strony cmentarza do p. 

Styrny. Na tym odcinku jest nieukończona, w złym stanie, brak dotąd asfaltu, a 

jest to droga gminna, najbliższa, dojazdowa do domów. Mieszkańcy od lat 

ubiegają się o dokończenie tej drogi. Droga w przysiółku Podlesie, wymaga 

renowacji. 

 

2.Budowa boiska sportowego przy szkole. 

 Uzasadnienie: Przy szkole od szeregu lat ubiegamy się o wykonanie 

boiska sportowego z prawdziwego zdarzenia. Miejsca jest sporo. Do tej pory 

dzieci szkolne posiadają salkę gimnastyczną adoptowaną z sali lekcyjnej, a na 

pseudo- boisku sportowym jest błoto. Utrudnia to przeprowadzanie 

jakichkolwiek rozgrywek, czy zawodów sportowych. Mimo to nasze dzieci mają 

wysokie osiągnięcia sportowe. Sprawa niejednokrotnie już była nagłaśniana. 

 

3. Wykonanie elewacji budynku szkoły wraz z wymianą okien. 

 Uzasadnienie: „ Nowy’’ budynek szkoły od 13 lat jest nieocieplany, brak 

elewacji, okna są nieszczelne- wykonanie tego zadania pozwoliłoby oszczędzić 

ogrzewanie gazowe, które pokrywa Gmina. Podobnie na budynku przedszkola 

(byłej starej części szkoły), od strony północnej. 

 

4.Zabezpieczenie funduszy pod wykonanie projektu na budowę hali 

gimnastycznej przy Szkole Podstawowej. 

Uzasadnienie: Szkoła nie posiada Sali gimnastycznej. Adoptowano salę 

lekcyjną na potrzeby przeprowadzania zajęć wychowania fizycznego. Szkoła 



posiada teren pod zabudowę. Nowa hala służyłaby szkole i środowisku na 

działalność sportową, rekreacyjną i kulturalną. (Nie ma świetlicy 

wiejskiej).Tym samym umożliwiłoby to zagospodarowanie wolnego czasu 

uczniom i młodzieży, jak również przede wszystkim rozwój sportu. 

 

5. Stworzenie planów punktowego zagospodarowania działek, byłego 

mienia sołeckiego- błonia, Podkowa, a należących obecnie do Gminy, 

jako działek budownictwa mieszkaniowego oraz sprzedaż tych 

działek. 

Uzasadnienie: Tereny te leżą obecnie odłogiem. Są atrakcyjnymi działkami 

pod zabudowę mieszkaniową, a inne być może pod inwestycje. Jest duże 

zainteresowanie, są chętni do kupna tych działek i już od dawna się nimi 

interesują. Zostaną one wskazane przez Radę Sołecką. Poprawiłoby to 

estetykę wsi, podniosło budżet i przyczyniło się do rozwoju miejscowości. 

 

6. Zabezpieczenie funduszy na wykonanie planów pod przyszłą 

kanalizację wsi. 

Uzasadnienie: Miejscowość Bucze od szeregu lat posiada wodociąg, ale nie 

ma kanalizacji. Sprawa niejednokrotnie już była nagłaśniana. Jest to 

priorytet dla naszej wsi, ze względu na zalewanie ściekami, zwłaszcza po 

ostatniej powodzi. 

 

7. Regulacja rzeki. Renowacja mostu w stronę Podlesia. 

Uzasadnienie: Po ostatnich powodziach przekonaliśmy się, jak wielkie 

szkody wyrządziła nieuregulowana rzeka. Koniecznym jest poszerzenie 

koryta rzeki, wyczyszczenie z traw, podniesienie i umocnienie wałów, 

przynajmniej w części jej przepływu w pobliżu domostw. 

 

8. Modernizacja skwerku- plac zabaw.(Wykonanie małego ryneczku). 

Uzasadnienie: Sołectwo posiada plac zabaw dla dzieci wraz z urządzeniami. 

W celu podniesienia estetyki centrum wsi (skrzyżowanie, wjazd do 

miejscowości, miejsce przy kościele) koniecznym byłaby modernizacja tego 

miejsca, jako miejsca również wypoczynku dla młodzieży i dorosłych. 

 

Na tym protokół zakończono. 

Protokołowała – Irena Góra 


